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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  extraordinari 
Data:   8 de maig de 2014 
Horari:  20.15 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Jaume Alzamora Riera,  batle     
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Bartomeu Gili Nadal,   regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
No hi assisteix: 
Antònia Llull Ferrer,   regidora 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Renúncia del batle. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Renúncia del batle 
 
El batle llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Bona tarda. Amb aquest plenari vull anunciar la meva renúncia a la Batlia de l’Ajuntament d’Artà. 
Aquesta renúncia s’emmarca dins els compromisos assumits amb els nostres socis de Govern i que 
s’havia d’executar en aquestes dates. 
 
Voldria aprofitar, idò, aquest acte, si m’ho permeteu, per dedicar unes paraules a la gent que m’ha 
acompanyat durant aquests tres anys. I, malgrat que mirar enrere és necessari per saber d’on venim, jo 
miraré per endavant, on personalment és on tenc dipositades les esperances del futur. 
 
Als socis de govern del PI, els vull agrair la col·laboració que han tengut durant aquests tres anys i, 
sobretot, els he de reconèixer el mèrit de fer una passa endavant i voler entrar en l’Equip de Govern que 
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inicià la legislatura el 2011 en minoria. És el que ens ha permès desenvolupar una gestió coherent a 
l’Ajuntament i tirar endavant les iniciatives necessàries per fer d’Artà un poble millor, tant per als 
ciutadans i ciutadanes del municipi com per als visitants. A més, crec que puc afirmar que aquesta 
relació ha posat unes bases de futur que s’hauran de consolidar. 
 
Als regidors del grup socialista, els vull agrair la disponibilitat que han tengut durant aquest període, ja 
que han fet una oposició responsable i han possibilitat que moltes iniciatives i polítiques s’hagin pogut 
posar en marxa. A més, tot i que aquesta legislatura no ha estat possible arribar a un acord amb ells, 
esper que la feina feta aquests anys hagi posat els fonaments perquè l’entesa sigui possible més aviat 
que tard. 
 
Als companys regidors del grup popular, malgrat les diferències, polítiques, que hem tengut, també els 
he d’agrair la seva sinceritat i lleialtat. A més, a vosaltres us vull demanar disculpes si, en alguna 
ocasió, no he estat a l’alçada institucional que com a grup amb representació municipal us mereixeu. 
Esper que, si algun dia torn a aquesta cadira, no tornar mai caure en un error com aquest. 
 
A I. Verds, amb qui començàrem la legislatura de la mà, i amb qui les relacions es varen tòrcer més 
aviat del que haguéssim volgut i amb qui els mesos ens han distanciat, us vull dir que sou la meva 
espina clavada. Però que el meu únic desig és treure-me-la i, per això, m’agradaria reprendre tots els 
ponts que s’han trencat i aconseguir reconduir les nostres relacions. Seria la satisfacció més gran que 
tendria en aquest darrer any de la legislatura i, per això, us oferesc la meva mà estesa per intentar-ho. 
 
També vull agrair a UIA tot el suport que m’han donat durant el mandat. Perquè sempre han estat al 
meu costat, m’han ajudat i aconsellat, m’han informat i m’han donat suport en moltes de les decisions i 
actuacions difícils en què m’he trobat durant aquests anys. Igualment, també vull donar les gràcies als 
membres del PSM i MÉS, tant de l’executiva com altres batles i regidors, que també m’han donat 
suport, ajuda i experiència per fer més fàcil la direcció de l’Ajuntament. 
 
També vull donar les gràcies a tots els treballadors i treballadores d’aquesta casa que realment, malgrat 
els mals temps que ens ha tocat viure i les dificultats que hem hagut de superar, han estat 
imprescindibles per treure endavant les actuacions que s’han engegat. Especialment, vull agrair el 
suport i la dedicació, gairebé de voluntariat, als coordinadors, que han dirigit l’ajuntament amb tenacitat 
i decisió i han posat seny i ordre. 
 
També vull donar les gràcies al suport, incondicional, d’amics i familiars, que en els moments 
complicats de la gestió, sempre han estat al meu costat. I als ciutadans i ciutadanes que han participat i 
col·laborat en les diferents iniciatives que hem tengut i que, sense ells, no hagués estat possible engegar. 
 
Per acabar, deixau-me que dediqui les meves darreres paraules per als tres puntals que he tengut aquests 
tres anys. En Lluís López, com a delegat de la Colònia, que, sense menystenir la resta de delegats que hi 
ha hagut, per a mi ha estat el millor delegat que un batle pot aspirar tenir. Amb ell, la Colònia ha estat 
per a mi el paradís que és, i tota la gestió del poble ha estat excel·lentment executada per en Lluís. 
Moltes gràcies. 
 
I na Maria del Mar i na Magdalena, que han gestionat les seves àrees també de forma magistral i han 
estat sempre al meu costat malgrat les dificultats i els obstacles que s’han trobat. Tenir-les a l’equip 
m’ha fet aprendre molt i m’ha fet gaudir de la feina. Ambdues han dedicat molts d’esforços, més dels 
que els seus càrrecs les obligava, a tirar endavant els assumptes municipals que han gestionat. Han estat 
les meves dues mans a l’Equip de Govern sense les quals no hauríem fet la feina que hem desenvolupat. 
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De totes formes, no vull que ningú no agafi aquestes paraules com un comiat. Demà dematí, continuaré 
fent feina per a tots i, especialment, per al municipi, per als ciutadans i ciutadanes. Però, moltes gràcies 
a tots i a totes.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, li diu que és d’agrair que gent jove es vulgui presentar a batle d’un 
ajuntament. Diu que agraeix les paraules del batle i li diu que recull les mans que ha llançat amb les 
seves paraules. 
 
El portaveu del PI, Sr. Gili, li dóna les gràcies pel seu treball com a batle i li dóna l’enhorabona. Diu 
que és d’agrair que qualque persona es presenti per ser elegida com a batle. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que està content de les paraules que els ha dedicat i li diu que han 
passat moments difícils en aquests anys. Finalment, diu que li desitja el millor, personalment i 
laboralment. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, manifesta que la política té un prestigi sota zero. Considera que 
no s’ha de mirar enrere, perquè és el present el que importa. En relació al tema de la disciplina 
urbanística, en el qual han tengut discrepàncies, diu que ell pensava que en aquesta legislatura es posaria 
fre a les infraccions urbanístiques, però que no ha pogut ser. Finalment, li desitja el millor. 
 
Finalment, els reunits, per unanimitat, es donen per assabentats de la renúncia del portaveu d`UIA, Sr. 
Alzamora, com a batle.  
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 
        El batle 
 


